
P R O T O K Ó Ł   NR  XXIII/2013 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 5 lutego 2013 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13
00

 i trwało do godz. 15
20

, z przerwą 10-minutową w godz. 

14
10 

– 14
20

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 14 radnych. Nieobecni radni: Beata 

Sobieraj – usprawiedliwiona. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar 

- Teresa Rygiel 

- 

- 

Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

Radca Prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne, 

(l(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

o nr 3731/5 na działki o nr 3810/1, 3811/2, 3812/2, 3813/2 położone w miejscowości 

Pustyny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej nr 2778 położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas 

na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. 

Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań oraz 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w latach 2013 – 2014 na 

realizację projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2013 rok. 

14. Zatwierdzenie planu Pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska na 2013 rok. 

15. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

16. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1 

 Rozpoczynając XXIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały i rozstrzygnięcia. Zauważył, że w sesji uczestniczy 11 radnych Gminy Krościenko 

Wyżne.  

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wystąpił z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad, 

tj.: 

 

1) Po pkt 12 wprowadzić pkt 13-14 w brzmieniu: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

 

- Dot. zadania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej na działce nr 4425 w Krościenku 

Wyżnym” w ramach działania PROW „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju”. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy 

Krościenko Wyżne w postępowaniu przed sądami administracyjnymi. 

 

2) Dotychczasowe pkt 13-16 realizować jako 15-18. 

Radni nie złożyli wniosków o zmianę proponowanego porządku obrad, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania wniosku złożonego przez Wójta 

Gminy: 

a)  dot. nowego brzmienia pkt 13. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

 - „za” zmianą głosowało 11 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła ww. wniosek.  

 

b)  dot. nowego brzmienia pkt 14. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

 - „za” zmianą głosowało 11 radnych, 
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 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła ww. wniosek.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad wraz ze 

zmianami. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

 - „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XXIII Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

o nr 3731/5 na działki o nr 3810/1, 3811/2, 3812/2, 3813/2 położone w miejscowości 

Pustyny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej nr 2778 położonej w miejscowości Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i  zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas 

na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. 

Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań oraz 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w latach 2013 – 2014 na 

realizację projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w postępowaniu przed sądami administracyjnymi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2013 rok. 

16. Zatwierdzenie planu Pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska na 2013 rok. 
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17. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

18. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 4 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Na salę narad przyszła radna Bernadeta Folta. Od tej chwili w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

 

Do protokołu Nr XXII/2012 z XXII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 grudnia 

2012 r. radni nie zgłosili uwag, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

 - „za” przyjęciem protokołu głosowało 9 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 3 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XXII/2012 z XXII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 grudnia 2012 r.  

 

 

Ad. 5 

 Następnie przystąpiono do realizacji punku w następującym brzmieniu: „Informacja 

Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych 

zarządzeniach”. 

 

Na salę narad przyszła radna Agnieszka Prugar-Nowak. Od tej chwili w sesji uczestniczyło 

13 radnych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w okresie międzysesyjnym odbyły się następujące 

działania: 

1) Zostały podpisane 2 umowy o dofinansowanie projektów w ramach LGD na zadania - 

otoczenie Izby Muzealnej z kwotą dofinansowania 24 999,00 zł oraz budowa placu 

zabaw przy ul. Grunwaldzkiej z kwotą dofinansowania 19 043,06 zł. 

2) Został złożony wniosek o płatność na zwrot dofinansowania budowy OSP w Pustynach 

(kwota 77 tys. zł).  

3) Został złożony poprawiony wniosek na budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole 

podstawowej. 

 

Na salę narad przyszedł radny Edward Marszałek. Od tej chwili w sesji uczestniczyło 

14 radnych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił następnie informację o wydanych zarządzeniach 

w okresie międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 28 grudnia 2012 r. do dnia 4 lutego 2013 r. 

(informacja w załączeniu). 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, jaka jest szansa na 

uzyskanie dofinansowania na budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że wg niego szansa na uzyskanie dofinansowania na 

budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej jest wysoka. Przypomniał, że 

wartość zadania wynosi ok. 740 tys. zł. Dofinansowanie 70% wydatków kwalifikowanych (tj. 
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wartości ogółem tego zadania). W ramach zadania zaplanowane jest wejście i wyjście ze szkoły 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych. 

 

Radny Paweł Lorens poprosił o informację nt. zakresu wykonanego monitoringu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że monitoringiem został objęty plac zabaw przy ul. 

Mostowej i plac zabaw przy ul. Szkolnej. Ponadto została umieszczona 1 kamera przy Urzędzie 

Gminy, monitorująca bramę wjazdową. Przewidywana jest rozbudowa systemu. W ramach 

rozbudowy i posiadanych środków finansowych przewidywany jest m.in. monitoring przy 

szkole na Stare Kościelisko. 

 

Radny Wiesław Gomółka zapytał o objęcie monitoringiem budynku Domu Ludowego 

w Pustynach.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że istnieje możliwość podłączenia Domu Ludowego 

do funkcjonującego już monitoringu remizy OSP Pustyny, jednak realizacja wymaga 

posiadania wolnych środków finansowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał o realizację wniosku o dofinansowanie, 

złożonego przez Powiat Krośnieński na remont drogi powiatowej (ulica Południowa). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że złożony przez Powiat Krośnieński wniosek na 

Przebudowę drogi powiatowej nr 1973R Krosno-Krościenko Wyżne–Iskrzynia znajduje się na 

ostatecznej liście rankingowej wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Narodowego 

programu przebudowy dróg lokalnych – etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój na 20 

pozycji (poza limitem). Zostało to spowodowane przeprowadzeniem naboru uzupełniającego 

(na wstępnej liście rankingowej wniosek powiatu dot. ul. Południowej znajdował się kilka 

pozycji wyżej). Do końca miesiąca stycznia br. Minister Administracji i Cyfryzacji miał 

ogłosić informację nt. ostatecznego zakwalifikowania dróg o dofinansowanie. Czekamy na tę 

informację. 

 

 

Ad. 6 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik przedstawiła ww. projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdziła ona, że w dniu 28 grudnia 2012 r. została podjęta uchwała 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. Wydział Prawny Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego miał kilka 

zastrzeżeń do tej uchwały, w związku z czym na dzisiejszą sesję został przygotowany projekt 

uchwały o tym samym tytule, z uwzględnieniem uwag. W nowym projekcie uchwały 

w szczególności usunięto zapisy, które znajdują się już w ustawach. Celem wcześniejszego ich 

zamieszczenia w regulaminie było ujęcie najważniejszych zasad odnośnie utrzymania czystości 

i porządku w gminie w jednym dokumencie. Dodatkowo została wprowadzona definicja 

mieszkańca, wg prawa unijnego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że nie ma opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska do przedmiotowego projektu uchwały z powodu braku 
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quorum na posiedzeniu. Zwrócił się do członków tej Komisji z prośbą o branie udziału 

w posiedzeniach Komisji, zaznaczając, że to już któryś z kolei raz sytuacja się powtarza.  

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zwrócił 

uwagę na zapis § 8 ust. 1 pkt 3 regulaminu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel uznając uwagę przedmówcy, zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały, aby w § 8 ust. 1 pkt 3 regulaminu skreślić wyrazy: „zgodnie z § 8 pkt 4, 

z zastrzeżeniem pkt 3”. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy w myśl nowego systemu gospodarki odpadami punkty zbioru 

odpadów nie ulegną zmianie.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że miejsca odbioru odpadów nie zmienią się od 

1 lipca 2013 r. Zgodnie z ustawowym obowiązkiem zostanie również uruchomiony Punkt 

Selektywnej Zbiórki Odpadów, spełniający wymogi ochrony środowiska. Punkt ten wymaga 

pozwolenia na budowę. Będzie to dodatkowy punkt zabezpieczający odbiór selektywnej 

zbiórki. Dodał, że trwają prace nad nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach. Zmiany przewidują mi.in. zwolnienia z opłat, nowe zasady sprawozdawczości, 

zmiany w deklaracjach, a także przedłużenie terminu wejścia w życie nowych zasad do 

1 stycznia 2014 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał o wynik przetargu na odbiór i utylizację 

odpadów komunalnych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że firma Remondis Kroeko Sp. z o.o. wygrała 

przetarg na odbiór i utylizację odpadów komunalnych z terenu naszej gminy. Wzrost stawek 

w stosunku do roku poprzedniego wynosi ok. 30%.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy częstotliwość odbioru tektury, papieru wynikająca 

z regulaminu - raz na miesiąc będzie wystarczająca. Zwrócił uwagę, że odbiór metalu, tworzyw 

sztucznych, odpadów wielomateriałowych będzie odbywał się raz na 2 tygodnie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że najwięcej odpadów stanowią plastik, szkło, 

puszki. Zaznaczył, że wśród wszystkich odpadów w naszej gminie w 2012 r. odpady 

segregowane stanowiły 21% odpadów ogółem. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 184 /2013 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 7. 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie zamiany nieruchomości o nr 3731/5 na działki o nr 3810/1, 3811/2, 

3812/2, 3813/2 położone w miejscowości Pustyny. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały w załączeniu). 

Stwierdził on, że uchwałę o tym samym tytule Rada Gminy podjęła na sesji w dniu 28 grudnia 

2012 r., jednak Wydział Prawny Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego miał uwagę do 

zapisu w tej uchwale, że zamiana nieruchomości zostanie dokonana nieodpłatnie. Wójt Gminy 

wprowadził autopoprawkę, aby w tytule uchwały oraz w treści wyrazy „miejscowości Pustyny” 

zastąpić wyrazami „obrębie Krościenko Wyżne”. Zapis ten jest dostosowaniem do 

nazewnictwa używanego w Starostwie Powiatowym w Krośnie.   

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że nie ma opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do projektu uchwały (brak quorum). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący 

posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 185 /2013 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości o nr 3731/5 na działki 

o nr 3810/1, 3811/2, 3812/2, 3813/2 położone w obrębie Krościenko Wyżne. (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 8 

 W dalszej kolejności przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej nr 2778 położonej w miejscowości 

Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały w załączeniu). 

Stwierdził on, że nieruchomość, o której mowa stała się własnością Gminy Krościenko Wyżne 

w wyniku komunalizacji. Jest to rów od ul. Parkowej do ul. Dworskiej. Przedmiotowa działka 

łączy 2 posesje P. Daniela Podkula, który zwrócił się do Urzędu Gminy o zakup. Wójt Gminy 

wprowadził autopoprawkę, aby w tytule uchwały oraz w treści wyrazy „miejscowości 

Krościenko Wyżne” zastąpić wyrazami „obrębie Krościenko Wyżne”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że nie ma opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do projektu uchwały (brak quorum). 
         

W otwartej dyskusji radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 

radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
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wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 186 /2013 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej nr 2778 położonej w obrębie Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 9 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały w załączeniu). 

Stwierdził on, że w dniu 18 stycznia 2013 r. wpłynął wniosek Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Krośnie Sp. z o. o. o zatwierdzenie taryf  dla zbiorowego  

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne 

od dnia 01.04.2013 r. do dnia 31.03.2014 r. Wniosek został złożony wraz z uzasadnieniem, 

wieloletnim planem rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych oraz 

sprawozdaniem finansowym za ostatni rok obrotowy. Wniosek ten wraz z niezbędnymi 

dokumentami spełnił przepisy ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu 

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2006 r. Nr 123, poz. 858 z późn. zm.) 

i podlega zatwierdzeniu przez radę gminy w ciągu 45 dni od jego przekazania. Stawki taryf nie 

ulegają znaczącej zmianie w stosunku do roku poprzedniego, i przedstawiają się następująco: 

 
Gospodarstwa 

domowe 

cena za dostarczoną wodę 3,40 zł/m
3 

brutto 

cena za odebrane ścieki 6,72 zł/m
3 

brutto 

Pozostali odbiorcy cena za dostarczoną wodę 3,73 zł/m
3 

brutto 

cena za odebrane ścieki 7,14 zł/m
3 

brutto 

 

Następnie poproszony o opinię Komisji radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów stwierdził, że Komisja w dniu 1 lutego 2013 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska nie wydała opinii z powodu braku quorum 

na posiedzeniu.     

       

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 

radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 187 /2013 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 10 

 W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie Krościenko 

Wyżne” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar zapoznał obecnych z projektem przedmiotowej uchwały 

(projekt uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że projekt systemowy „Czas na aktywność 

w gminie Krościenko Wyżne będzie realizowany w terminie od 01.01.2013 r. do 31.12.2014 r. 

Wartość projektu wynosi 285 419,00 zł. Gmina Krościenko Wyżne przeznaczy na realizację 

projektu, o którym mowa środki finansowe jako wkład własny do wysokości 29 969,00 zł. 

Wkład ten zostanie pokryty ze środków ujętych w budżecie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krościenku Wyżnym na wypłatę zasiłków okresowych, zasiłków celowych, 

specjalnych zasiłków celowych oraz zasiłków celowych w ramach programu wieloletniego 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” z przeznaczeniem na zakup żywności. Kwota 

255 450,00 zł będzie pokryta ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w formie 

dofinansowania. W 2013 r. w ramach projektu będą realizowane m.in. trening kompetencji, 

szkolenia zawodowe 8 osób (sprzedawca i obsługa kasy fiskalnej) oraz doradztwo zawodowe, 

refundacja pracownika socjalnego.  

 

Następnie poproszony o opinię Komisji radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 188 /2013 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego: „Czas na aktywność w 

gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 11 

 W kolejnym punkcie porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

upoważnienia do zaciągania zobowiązań oraz zabezpieczenia środków finansowych 

w budżecie gminy w latach 2013 – 2014 na realizację projektu systemowego: „Czas na 

aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. Priorytetu VII Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar zapoznał obecnych z projektem uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że projekt ten zakłada zabezpieczenie środków finansowych 

w latach 2013 – 2014 na realizację projektu systemowego: „Czas na aktywność w gminie 

Krościenko Wyżne” o wartości 29 969,00 zł, w tym na 2013 rok – kwotę 14 505,12 zł, na 2014 
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rok – kwotę 15 463,88 zł oraz upoważnienie dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne do 

zaciągania zobowiązań związanych z realizacją projektu systemowego. 

 

Następnie poproszony o opinię Komisji radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 189 /2013 

w sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań oraz zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie gminy w latach 2013 – 2014 na realizację projektu systemowego: 

„Czas na aktywność w gminie Krościenko Wyżne” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Działania 7.1. Poddziałania 7.1.1. 

Priorytetu VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki (uchwała w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10-minutową przerwę w posiedzeniu w godz.  przerwę 

w godz. 14
10 

– 14
20

. 

 

 

Ad. 12 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco). 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził, że projekt zakłada wyrażenie zgody na udzielenie przez Gminę 

Krościenko Wyżne w 2013 r. zabezpieczenia prawidłowego wykorzystania środków 

finansowych w kwocie 19 043,06 zł na realizację zadania pn. „Budowa obiektu małej 

architektury placu zabaw i rekreacji w Krościenku Wyżnym przy ul. Grunwaldzkiej” w ramach 

działania PROW „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju”. Zobowiązanie zostanie pokryte 

z dochodów własnych gminy w latach 2013-2014, w tym z podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego oraz z udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych oraz od osób prawnych.  

 

Następnie poproszony o opinię Komisji do projektu uchwały radny Zdzisław Omachel – 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 

oddano 4 głosy „za” – (jednogłośnie).  
            

W otwartej dyskusji nad projektem głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał w którym 

miejscu usytuowany będzie plac zabaw przy ul. Grunwaldzkiej. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiedziała, że plac zabaw przy ul. Grunwaldzkiej 

usytuowany będzie obok lasu (pierwsza przecznica w lewo ulicy Grunwaldzkiej). Działka 

gminna ma ok. 0,10 ha.  
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Wójt Gminy – Jan Omachel dodał, że jest już wykonany projekt placu zabaw przy ul. 

Grunwaldzkiej. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 190 /2013 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 

(in blanco) (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 13 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco). 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Projekt zakłada zgodę na udzielenie przez Gminę Krościenko Wyżne w 2013 r. 

zabezpieczenia prawidłowego wykorzystania środków finansowych w kwocie 24 999,00 zł 

na realizację zadania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej na działce nr 4425 

w Krościenku Wyżnym” w ramach działania PROW „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju”. 

Zobowiązanie, o którym mowa  zostanie pokryte z dochodów własnych gminy w latach 2013-

2014, w tym z podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz z udziałów w podatku 

dochodowym od osób fizycznych oraz od osób prawnych. 

 

Następnie poproszony o opinię Komisji do projektu uchwały, radny Zdzisław Omachel – 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 

jednogłośnie - oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie). 
            

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 191 /2013 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 

(in blanco) (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 14 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy Krościenko Wyżne w postępowaniu przed 

sądami administracyjnymi. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt ww. uchwały (projekt uchwały w załączeniu).  
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Uzasadnił, że projekt uchwały został przygotowany w związku ze skargą do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Rzeszowie wniesioną przez Danutę Frydrych i Stanisława Frydrych 

na uchwałę Nr XIII/84/2004 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 31 marca 2004 r. 

w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne. Projekt uchwały zakłada, że Rada Gminy Krościenko Wyżne udzieli 

pełnomocnictwa radcy prawnemu Urzędu Gminy – Teresie Rygiel do reprezentowania Rady 

przed sądami administracyjnymi w tej sprawie. Dodał, że w dniu 24 stycznia br. do Urzędu 

Gminy wpłynęło zawiadomienie o posiedzeniu Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, które 

zaplanowane jest na dzień 26 lutego 2013 r. o godz. 12
10

. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 192 /2013 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy Krościenko 

Wyżne w postępowaniu przed sądami administracyjnymi (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 15 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2013 rok. 

 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt ww. uchwały wg zwiększeń oraz zmniejszeń 

w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej (projekt uchwały 

w załączeniu). W szczególności stwierdził on, że:  

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 39 387,81 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 29 450,00 zł – dochody bieżące -

dotacje celowe – zimowe utrzymanie dróg powiatowych, 

b) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 2 500,00 zł – dochody bieżące - 

środki na dofinansowanie – umowa o współpracy – Program Edukacji 

Ekonomicznej „Na własne konto”, 

c) w dziale 852 - Pomoc społeczna w kwocie 7 437,81 zł – dochody bieżące; 

2) zwiększa się plan wydatków o kwotę 39 387,81 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 29 450,00 zł – wydatki bieżące - 

drogi publiczne powiatowe, 

b) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 2 500,00 zł – wydatki bieżące, 

c) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 7 437,81 zł – wydatki bieżące; 

3) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 26 500,00 zł, w tym: 

a) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 9 500,00 zł – wydatki 

majątkowe – zakup, nabycie działek, 

b) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 5 000,00 zł 

– gospodarka odpadami – wydatki bieżące, 

c) w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie 12 000,00 zł – wydatki bieżące; 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 26 500,00 zł, w tym: 
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a) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 8 000,00 zł – wydatki 

majątkowe - realizacja zadania „Budowa obiektu małej architektury placu zabaw 

i rekreacji w Krościenku Wyżnym przy ul. Grunwaldzkiej”, 

b) w dziale 750 – Administracja publiczna w kwocie 12 000,00 zł – wydatki bieżące,  

c) w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie – 

1 500,00 zł,  

d) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 5 000,00 zł 

– Gospodarka odpadami – wydatki bieżące. 

Skarbnik Gminy zgłosił w imieniu Wójta autopoprawkę do projektu uchwały, aby w dziale 900 

paragraf „4210” zastąpić paragrafem „4170”.  

 

Następnie poproszony o opinię Komisji radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

-  

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/ 193 /2013 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2013 rok (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 16 

 Rada Gminy przystąpiła do zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2013 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 

Bolesław Pudłowski przedstawił proponowanego plan pracy Komisji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem planu pracy ww. Komisji. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z czym Rada Gminy zatwierdziła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2013 rok (plan pracy w załączeniu). 

 

 

Ad. 17 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu w brzmieniu: 

„Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec w związku z § 3 ust. 1 rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna (Dz. U. Nr 98, poz. 634) odczytał: 

1) pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Krośnie, tj. opinię dotyczącą potrzeb sądu 

rejonowego w zakresie wykonywania pracy przez skazanych oraz przesyła ją 

niezwłocznie właściwemu organowi gminy (w załączeniu), 

2) pismo Wójta Gminy Krościenko Wyżne dot. wyznaczenia Urzędu Gminy Krościenko 

Wyżne jako podmiotu zobowiązanego do przyjęcia skazanych w celu wykonywania 

nieodpłatnej, kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej, 

orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny (kserokopia w załączeniu).  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił ofertę Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

MEDICA-1 dot. propozycji przejęcia służby zdrowia na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

Poinformował, że pierwsze pisma w tej sprawie wpłynęły do Urzędu Gminy w dniu 21 marca 

2012 r. oraz 11 września 2012 r. Na prośbę o uszczegółowienie oferty (skierowaną przez Wójta 

Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy) w dniu 18 stycznia 2013 r. została złożona 

i przedstawiona osobiście przez Panią Beatę Jurczak Malinowską oraz Pana Pawła 

Malinowskiego szczegółowa propozycja rozbudowy budynku Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym wraz z makietą obrazującą 

obiekt po rozbudowie. W piśmie w szczególności zostało zawarte, że zakładany koszt 

rozbudowy powiązany z adaptacją istniejących pomieszczeń budynków przychodni do 

obowiązujących przepisów unijnych, które zaczną obowiązywać w 2016 r. zgodnie 

z rozporządzeniem MZiOS z dnia 2 lutego 2011 r. wynosi 1,5 mln zł. W piśmie zawarto 

również, że w celu uzyskania możliwości uczestnictwa w zaplanowanym przez NFZ na IV 

kwartał bieżącego roku postępowaniu konkursowym, prowadzącym do zawarcia kontraktu na 

świadczenie usług medycznych w latach 2014-2016 niezbędne jest ukończenie inwestycji do 

końca września 2013 r. Brak zakończenia inwestycji w wyznaczonym terminie skutkować 

będzie uczestnictwem w kolejnym postępowaniu konkursowym zaplanowanym na IV kwartał 

2016 r. NZOZ MEDICA-1 oferuje, że do końca miesiąca września 2013 r. zostanie 

wybudowany i wyposażony obiekt, tj. piętro nad istniejącym ośrodkiem zdrowia, wyposażony 

w aneks klatki schodowej z windą. MEDICA-1 przejęłaby służbę zdrowia w Krościenku 

Wyżnym, łącznie z pracownikami. Gmina na okres 20 lat zapewniłaby NZOZO-wi 

pierwszeństwo do dzierżawy. Wójt Gminy zaznaczył, że w przypadku przejęcia przez 

MEDICA-1 służby zdrowia na terenie naszej gminy świadczenia zdrowotne finansowane będą 

przez Narodowy Funduszu Zdrowia (będą bezpłatne). MEDICA-1 gwarantuje rozszerzenie 

usług o: rehabilitację, gabinety stomatologiczne, gabinety specjalistyczne (poradnia 

kardiologiczna, poradnia neurologiczna, poradnia leczenia bólu, poradnia medycyny sportowej, 

poradnia rehabilitacyjna, hospicjum domowe w zakresie rehabilitacji ambulatoryjnej, 

w zakresie stomatologii i pielęgniarskiej opieki domowej) oraz inne wg możliwości uzyskania 

kontraktu. Wójt Gminy stwierdził, że nasza gmina nie jest i nie będzie w stanie nawet przy 

pomocy środków pomocowych z własnego budżetu zapewnić rozbudowy SPGZOZ-u, 

zapewniając rozwój i zakres usług przedstawiony w ofercie ośrodka z zewnątrz. Stwierdził, że 

jego zdaniem jest to dobra droga, aby polepszyć jakość świadczonych usług medycznych 

w gminie. Wójt Gminy poinformował, że z przedmiotową ofertą celem zasięgnięcia opinii 

chciał najpierw zapoznać Radę Gminy i organizacje społeczne, działające na terenie gminy. Do 

„Dębiny” został już przekazany artykuł, który ma na celu zapoznać mieszkańców z tą 

propozycją. To pozwoli podjąć właściwą decyzję w przedmiotowej sprawie. 

 

W otwartej dyskusji radny Bolesław Pudłowski zapytał, jaki jest czas na podjęcie decyzji 

odnośnie ośrodka zdrowia. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że NZOZ MEDICA-1 zakłada, że do końca 

września br. obiekt zostanie rozbudowany i oddany do użytku, w związku z czym czasu na 

podjęcie decyzji i rozpoczęcie działań jest niewiele. W czasie prac remontowych ośrodek 

zdrowia byłby czynny. Wójt Gminy nadmienił, że po wykonaniu nadbudowy ośrodka 

planowany jest remont dotychczas użytkowanego parteru. Będzie wtedy realizowany pełen 

zakres usług zapisanych w kontrakcie. 

 

Głos zabrała radna Agnieszka Prugar-Nowak, która zapytała, czy technicznie fundamenty 

wytrzymają ciężar budynku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odpowiedział, że dowiadywał się w sprawie 

wytrzymałości fundamentów. Istnieją technologie, które mogą wzmocnić konstrukcję budynku. 

Na pewno należałoby dokonać wymiany stropów na strop betonowy. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że przy wzmocnieniu stropów nie wyobraża sobie 

ciągłości pracy w przychodni. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odpowiedział, że istnieje możliwość 

wzmocnienia nad obecny strop. 

 

Głos w dyskusji zabrał następnie radny Paweł Lorens, który zaproponował, aby zamieścić na 

stronie internetowej gminy ankietę i mieszkańcy wypowiedzieli się nt. ośrodka zdrowia. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w pierwszej kolejności chciał zapoznać Radę Gminy 

z ofertą na prowadzenie działalności w zakresie ochrony zdrowia na terenie naszej gminy. 

Przekazał również artykuł do „Dębiny” i ten sam artykuł zostanie opublikowany na stronie 

internetowej Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Radny Bolesław Pudłowski zaproponował przedstawienie oferty przejęcia służby zdrowia 

mieszkańcom podczas zebrania wiejskiego.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel zaznaczył, że temat przejęcia służby zdrowia chce przedyskutować 

z grupami społecznymi działającymi na terenie gminy. Dodał, że na działalność ośrodka 

zdrowia (zatrudnianie pracowników, kontrakty z NFZ-em) jako Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej, gmina nie ma większego wpływu.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał o zwołanie posiedzenia Rady Społecznej działającej przy 

SPGZOZ-ie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że sprawa przejęcia ośrodka zdrowia na pewno 

zostanie przedstawiona i przedyskutowana na Radzie Społecznej działającej przy SPG ZOZ-ie. 

Dodał, że chciał, aby temat został najpierw przedyskutowany na posiedzeniu Rady Gminy.  

 

Głos zabrał radny Krzysztof Ronowski, który zapytał, jaką mają pewność władze gminy, czy 

po ogłoszeniu w „Dębinie” i na stronie internetowej gminy artykułu nie zostanie złożona lepsza 

oferta przejęcia służby zdrowia, przez inny ośrodek zdrowia niż MEDICA-1 w Targowiskach. 

Poruszył temat przeprowadzenia ankiety nie tylko na stronie internetowej, podkreślając, że 

trzeba zapytać mieszkańców zapisanych do SPGZOZ-u co myślą o jego funkcjonowaniu i jak 

odnoszą się do pomysłu przejęcia ośrodka zdrowia. 
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Radny Paweł Lorens zwrócił uwagę, że może trzeba byłoby zastanowić się nad szerszym 

ogłoszeniem informacji o przejęciu ośrodka zdrowia, ogłaszając, że gmina jest przygotowana 

oddać do dyspozycji budynek i można zgłaszać oferty. Być może wpłynęłyby jeszcze inne 

oferty. Dla nas ważna jest konkurencyjność. Teraz została wywarta na nas presja. Stwierdził, że 

po informacji, którą Wójt przedstawi mieszkańcom dobrze byłoby, aby ludzie zdeklarowali się 

czy chcą oddać służbę zdrowia w prywatne ręce, czy też nie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel zaznaczył, że propozycja polega nie na oddaniu służby zdrowia 

w obce ręce, ale na przejęciu jej przez niepubliczny zakład na okres 20 lat na podstawie 

dzierżawy. Gmina czerpałaby dochody z tytułu dzierżawy. Formą działalności mogłoby być 

partnerstwo publiczno-prywatne. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że zgadza się, jednak może warto byłoby zaprosić innych 

właścicieli NZOZ-ów do składania ofert. 

 

Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że z ofertą prowadzenia służby zdrowia w naszej 

gminie  był na sesji Rady Gminy Wójt Gminy Miejsce Piastowe – Marek Klara. 

Zwrócił się następnie do Wójta Gminy z propozycją, aby zapytać mieszkańców 

zadeklarowanych do SPGZOZ-u co myślą o takiej ofercie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że technicznie nie jest to możliwe. 

 

Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że uważa, że jest to możliwe, natomiast ktoś na nas 

wywiera presję czasu.  

 

Głos zabrał radny Edward Marszałek, który stwierdził, że otrzymał już od Wójta Gminy 

artykuł do Dębiny i zwrócił uwagę że w informacji tej brakuje analizy rzeczowej co gmina 

straci a co zyska w 20-letniej perspektywie czasu w przypadku przejęcia służby zdrowia przez 

niepubliczny zakład. Powiedział, że nie ma uprzedzeń do słowa „niepubliczny”, zaznaczając, 

że w Krośnie już nie funkcjonują publiczne ośrodki zdrowia. Dodał, że on nie pytałby o opinię 

mieszkańców przynależnych do SPG ZOZ-u, ale zapytałby tych mieszkańców, którzy 

zrezygnowali z przynależności. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że on nie neguje działalności niepublicznego ośrodka zdrowia 

w naszej gminie. Jednak uważa, że powinniśmy dać szansę również innym. 

 

Radny Edward Marszałek kontynuując swoją wypowiedź dodał, że patrząc na Biuletyn 

Informacji Publicznej, przy SPG ZOZ-ie w Krościenku Wyżnym znajduje się sprawozdanie 

finansowe sprzed 10 lat. Brakuje informacji, kiedy ośrodek jest czynny. Nie ma żadnych 

bieżących informacji. Stwierdził również, że patrząc bardziej szczegółowo na projekt 

rozbudowy ośrodka zdrowia w układzie widać dysonans, m.in. część dobudowana, parking dla 

niepełnosprawnych, który usytuowany jest daleko od wejścia. Warto przedyskutować również 

te kwestie. Zwrócił uwagę, że ktoś ryzykując na własny koszt rozbudowę ośrodka zdrowia do 

takich rozmiarów będzie musiał zapewnić sobie obrót i tu jest szansa, że nastąpi podniesienie 

poziomu usług. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel zaznaczył, że makieta to tylko wstępny projekt budynku, dlatego 

nie należy przywiązywać wagi do szczegółów. Odnosząc się do parkingu stwierdził, że jego 

usytuowanie jest wymuszone istniejącą siecią kanalizacyjną i gazową. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poinformował, że P. Malinowscy deklarowali 

przyjście na sesję Rady Gminy i przedyskutowanie, wyjaśnienie rozwiązań.  

 

Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że bardzo pozytywnym efektem dyskutowanej oferty 

jest to, że pokazano Radzie Gminy, Wójtowi, Przewodniczącemu Rady i członkom Rady 

Społecznej SPGZOZ, że można w kwestii rozbudowy coś zrobić z ośrodkiem zdrowia.  Do tej 

pory była taka opinia, że nic nie da się zrobić. Stąd na Radzie Społecznej, w połowie ubiegłego 

roku, była dyskusja nad złożeniem wniosku do WFOŚiGW na dofinansowanie 

termomodernizacji budynku, szukaniem środków na polepszenie chociaż zewnętrznej szaty 

ośrodka zdrowia, poprawieniem użyteczności czy też zmniejszeniem kosztów użytkowania 

tego obiektu.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel zwrócił się do radnych gminy z prośbą o przedyskutowanie oferty 

wśród najbliższej im społeczności i wyrażanie opinii. 

  

W dalszej części posiedzenia głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał, kiedy zapadnie 

decyzja odnośnie remontu ul. Południowej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że tak jak już wcześniej powiedział na sesji, 

w wyniku uzupełniającego naboru wniosków w ramach rządowego programu przebudowy dróg 

lokalnych „Schetynówek” dodatkowe powiaty złożyły wnioski o dofinansowanie. Nowo 

złożone wnioski weszły na listę rankingową wyprzedzając niektóre złożone w podstawowym 

naborze. W wyniku tego ul. Południowa jest obecnie na 20 pozycji na liście rankingowej, a do 

pozycji 17 włącznie jest limit. Ostateczna decyzja Ministra Administracji i Cyfryzacji nie jest 

jeszcze znana. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zaznaczył, że środki finansowe na remont ul. 

Południowej w budżecie Powiatu Krośnieńskiego póki co są zabezpieczone. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w przypadku negatywnego rozstrzygnięcia w ramach 

„Schetynówek” będzie dążył, aby zadanie było realizowane. 

 

Głos zabrał radny Krzysztof Ronowski, który zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, czy 

w związku z tym, że w miesiącu marcu br. mieszkańcy będą składać deklaracje śmieciowe, 

będzie przeprowadzona jakaś akcja informacyjna, czy też radni powinni instruować 

mieszkańców jak wypełniać deklaracje.   

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że z Urzędu Gminy wyjdą do mieszkańców 

informacje ogólne nt. systemu gospodarki odpadami. Co do szczegółów wstrzymamy się 

w związku z trwającymi zmianami nowelizacyjnymi ustawy o utrzymaniu i czystości porządku 

w gminach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym za 2012 rok (2 egzemplarze) w terminie do dnia 30 kwietnia br. 
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Ad. 18 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XXIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 Małgorzata Wojtyczek-Skórka    

 

 


